



The French American Academy
Bilingual Education, International Citizens

ENRICHMENT

FALL

2025



Basketball | Chess

**Cooking | Acting | Tennis | Piano | Knitting | Team Sports | Soccer | Painting |
Cheerleading | Volleyball | Science | Mandarin | Martial Arts | Running Club |
Jewelry Making | 3D-ART | Digital Entrepreneurship | | School Newspaper |
Stop Motion Animation | Japan Express | Little Astronomers**

Date & Time

Sept. 15th to Dec. 19th

Classes start at

3:30 PM & 4:30 PM

Location

209 Third Street

Jersey City, NJ 07302

Contact: Khalid Griffith

kgriffith@faacademy.org

TERMS AND CONDITIONS

On-going
Enrollment

Classes will
be charged
once
minimum of
students is
reached

AFTER THE REGISTRATION DEADLINE

You are still welcome to enroll your children in an Enrichment Class if there are spots available.

Note that an automatic \$25 late registration fee will be applied after the deadline.

In case of Field trips (overnight or day trip), there will be no credit applied as classes MUST run due to a mix of grades in each enrichment class.

Credits will only be applied under two circumstances :

- The class is cancelled. The normal but not exclusive reason: The teacher is absent and cannot be substituted for.
- The school is closed. The normal but not exclusive reason : inclement weather (including early dismissal) or for any other unforeseeable reasons.

Deadline to register is September 10th.

Enrollments take place on a first-come-first served basis.

Late registration (i.e after December 16th) may be accepted with an automatic \$25 late registration fee, and if there are spots available in the class.

Registration is complete and classes are confirmed once parents accounts are charged.

Charges will appear starting December 16th.

SNACK & DISMISSAL

Pack a
healthy
snack!

Dismissal will
be supervised
by our
Aftercare staff

SNACK

There will be time for a quick snack between the end of the school day (3:00 or 3:15pm) and the beginning of the enrichment class at 3:30pm. This time is included in the enrichment class fees. Children will enjoy snack and bathroom breaks under the supervision of our aftercare staff. Snacks must be provided by parents. We are nut-free school. Please make sure the snacks you provide your children are nut-free.

PICK UP & DISMISSAL

The class instructor/teacher will pick the students from the designated snack area at 3:30 and lead them to the enrichment classroom. At 4:30, students will be dismissed at their designated door or redirected to our aftercare program if you selected that option on your parent portal.

ENRICHMENT FOR ELEMENTARY CLASSES

Please note that study hall access is NOT included in the enrichment fees and requires enrollment through the Aftercare Program 2025-2026 webform on your Parent Portal.

ENRICHMENT FOR FIRST GRADERS

This year, we offer enrichment classes at 3:30 AND at 4:30 for 1st graders to allow them to do homework at school if they wish to enjoy our faculty supervision.

If you would like to know more about the transition between the school day and the enrichment program, please contact Khalid Griffith.

OPTION FOR ONE 3:30 STUDY HALL WITH ONE 4:30 ENRICHMENT (FOR 1ST GRADE TO 8TH GRADE)

For 1st Grade to 8th Grade, students who do NOT enroll in Aftercare/Study Hall can choose one 3:30 Study Hall with one 4:30 Enrichment on the same day. The cost of the Study Hall will be included in the enrichment which means one free Study Hall.

REGISTRATION

HOW TO REGISTER

- Open the [FAA JC FALL ENRICHMENT - 2025](#) Google Form.
- Fill out and submit the form!

WHEN TO REGISTER

Enrollment starts on August 8th and ends September 10th

All enrollments on the Google Form are final. Your selection is final and will be charged to your account once the class is confirmed i.e. meets the minimum required number.

CLASS CONFIRMATION

Classes will be confirmed and charged on your portal as soon as the minimum number required is met. All classes will be confirmed and charged **by September 10th**. If a class needs to be canceled due to low enrollment, no charge will be deducted. Regular communication about class status will be sent by email through November and January.

Class Confirmation = Class Charged

CREDIT AND REFUND POLICY

In the case of Field trips (overnight or day trip), there will be no credit applied as classes MUST run due to a mix of grades in each enrichment class.

Credits will only be applied under the following circumstances:

1. The class is canceled by the FAA or the Enrichment teacher and cannot be rescheduled within a reasonable time frame.
2. The school has an unplanned closure or early dismissal (due to inclement weather or unforeseen circumstances, etc)

If you decide to permanently cancel an enrichment due to student dissatisfaction, you can only have a credit applied if you cancel before the day of the 3rd enrichment lesson.

ENRICHMENT SCHEDULE - FALL 2025

Group Classes: Please click on the class or scroll down for more information

PM	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
3:30 to 4:30	<u>Soccer (K&1st)</u> <u>Chess (K&1st)</u> <u>Cheerleading (1st to 3rd)</u> <u>Painting (PK&K)</u> <u>School Newspaper (4th and 5th)</u>	<u>Science Experiments (PK&K)</u> <u>Tennis (K&1st)</u> <u>3D-Art (1st to 5th)</u> <u>Mandarin (PK&K)</u>	<u>Volleyball (2nd to 5th)</u> <u>Little Astronomers (1st to 3rd)</u> <u>Cooking (PK)</u>	<u>Jewelry Making (K&1st)</u> <u>Basketball (3rd to 5th)</u> <u>Painting (PK&K)</u> <u>Cheerleading (3rd to 5th)</u>	<u>GSA Soccer (PK)</u> <u>Digital Entrepreneur (3rd to 5th)</u> <u>Martial Arts (PK)</u>
4:30 to 5:30	<u>Painting (1st to 5th)</u> <u>Chess (2nd to 5th)</u> <u>Team Sports (2nd to 5th)</u>	<u>Knitting (1st to 5th)</u> <u>Tennis (2nd to 5th)</u> <u>Mandarin (1st to 5th)</u> <u>Acting & Improv Comedy (3rd to 5th)</u>	<u>Pickle Ball (3rd to 5th)</u> <u>Cooking (K to 5th)</u> <u>Stop Motion Animation (1st to 4th)</u> <u>Japan Express (3rd to 5th)</u>	<u>Jewelry Making (2nd to 5th)</u> <u>Les Avenjoureux (1st to 5th)</u> Basketball (6th to 9th - Use Secondary School Registration Form to Sign up)	<u>Running Club (1st to 5th)</u>

MONDAY - LUNDI

MOST POPULAR

SOCCER

with Global Soccer Academy

MONDAY

3:30 to 4:30pm

K & 1st

13 classes

Dates:

Sept 15, 22, 29

Oct 6, 13, 27

Nov 3, 10, 17, 24

Dec 1, 8, 15

Cost: \$480



[Click Here to Learn
About the Coaches](#)



SOCCER

While many Soccer programs allow the children to run freely, our new structured Soccer Skills program teaches children crucial skills in a comfortable, safe, and effective learning environment. We find that our students focus and learn better through this Soccer Skills program. Children learn and refine the fundamentals of Soccer—dribbling, passing, trapping, shooting and more.

**A minimum of 8 children is necessary to open the class.
(Max 14)**

Alors que de nombreux programmes de football laissent les enfants courir à leur guise, notre tout nouveau programme de foot enseigne à nos élèves les bases du foot de manière structurée et efficace dans un environnement confortable et sécurisé. Il est clair que nos élèves apprennent les rudiments du foot plus rapidement grâce à cette nouvelle approche notamment attraper le ballon, le dribble, la passe et le tir au but.

**Un minimum de 8 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 14)**

MONDAY - LUNDI

CHESS

**With Dominic
MONDAY**

**3:30 to 4:30pm
K and 1st**

**4:30 to 5:30pm
2nd to 5th**

13 classes

Dates:

Sept 15, 22, 29

Oct 6, 13, 27

Nov 3, 10, 17, 24

Dec 1, 8, 15

Cost: \$495



Mr. Dominic, our Math/Coding teacher is offering our students the opportunity to share their passion for chess. Chess is an ideal board game to reinforce mathematical skills and memory. It will improve concentration among our students as well as their strategy and problem-solving skills. This class will be taught in French.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12)**

M. Dominic Amar, notre professeur de français en 5ème année, et M. Dominic, notre professeur de mathématiques et de codage, offrent à nos élèves l'opportunité de partager leur passion pour les échecs. Les échecs sont un jeu de société idéal pour renforcer les compétences mathématiques et la mémoire. Ce jeu améliorera la concentration de nos élèves ainsi que leurs compétences en stratégie et en résolution de problèmes. Ce cours sera dispensé en français.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12)**

MONDAY - LUNDI



CHEERLEADING

**With Chloé
Monday**

**3:30 to 4:30pm
1st to 3rd**

**13 classes
Dates:**

Sept 15, 22, 29

Oct 6, 13, 27

Nov 3, 10, 17, 24

Dec 1, 8, 15

Cost: \$495



CHEERLEADING

Get ready to jump, cheer, and show your FAA school spirit in Ms. Chloe's after-school cheerleading class! This dynamic program is perfect for students looking to develop coordination, teamwork, and confidence while mastering fun routines that celebrate the vibrant energy of our school community. Open to all skill levels, this class is led by the enthusiastic and talented Ms. Chloe, who will inspire students to bring their energy and pride to every session. Go FAA!

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12)**

Préparez-vous à sauter, encourager et montrer votre esprit d'équipe FAA dans le cours de cheerleading après l'école de Mme Chloe ! Ce programme dynamique est parfait pour les élèves qui souhaitent développer leur coordination, leur esprit d'équipe et leur confiance en eux tout en apprenant des routines amusantes qui célèbrent l'énergie vibrante de notre communauté scolaire. Ouvert à tous les niveaux, ce cours est dirigé par la talentueuse et enthousiaste Mme Chloe, qui inspirera les élèves à apporter leur énergie et leur fierté à chaque séance. Allez FAA !

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12)**

MOST POPULAR

MONDAY - LUNDI

MASTERS OF PAINTING:

Explore the World
Through Famous
Paintings

With Vanessa

MONDAY

3:30 to 4:30pm

PK3 to K

With Melanie

MONDAY

4:30 to 5:30pm

1st to 4th Grade

13 classes

Dates:

Sept 15, 22, 29

Oct 6, 13, 27

Nov 3, 10, 17, 24

Dec 1, 8, 15

Cost: \$495



MASTERS OF PAINTING

Ms. Vanessa, one of our PK4 teachers, and Ms. Melanie, one of our 2nd grade teachers, will take students on a colorful journey around the world by recreating famous masterpieces from celebrated artists from different time periods and cultures. Students will be introduced to the joy of painting while fostering creativity, fine motor skills, and a love for global art.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 10)**

Mme Vanessa, l'une de nos enseignantes de PK4, et Mme Mélanie, l'une de nos enseignantes de 2ème année, emmèneront les élèves dans un voyage coloré autour du monde en recréant des chefs-d'œuvre célèbres d'artistes renommés de différentes époques et cultures. Les élèves découvriront la joie de peindre tout en développant leur créativité, leurs compétences motrices fines et leur amour pour l'art mondial.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la
classe. (Max 10)**



MONDAY - LUNDI

FAA School Newspaper

**With Melanie
MONDAY**

**3:30 to 4:30pm
4th & 5th**

13 classes

Dates:

Sept 15, 22, 29

Oct 6, 13, 27

Nov 3, 10, 17, 24

Dec 1, 8, 15

Cost: \$495



The students become young journalists! Interviews, articles, games, drawings, school life – everything is imagined and written by the children to create a newspaper to share. They learn to ask questions, organize their ideas, and work as a team. Ms. Melanie guides them through every step, from brainstorming to layout. This project develops their creativity, curiosity, and expression in French.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12)**

Les élèves deviennent de jeunes journalistes ! Interviews, articles, jeux, dessins, vie de l'école – tout est imaginé et rédigé par les enfants pour créer un journal à partager. Ils apprennent à poser des questions, à organiser leurs idées et à travailler en équipe. Mme Mélanie les guide à chaque étape, du brainstorming à la mise en page. Ce projet développe leur créativité, leur curiosité et leur expression en français.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12)**

MONDAY - LUNDI

MOST POPULAR

TEAM SPORTS

**With Chloé
Monday**

**4:30 to 5:30pm
3rd to 5th**

13 classes

Dates:

Sept 15, 22, 29

Oct 6, 13, 27

Nov 3, 10, 17, 24

Dec 1, 8, 15

Cost: \$495



Does your child want to do a sports enrichment that allows them to try a wide variety of sports? Ms. Chloe Leguem, our highly dedicated Physical Education & Sports Teacher will be leading this fun and diversified sports class in French. She will lead our students in various team games and sports such as handball, soccer, volleyball, basketball, touch rugby, pickleball, and more. Students will compete and practice playing together after-school amongst their FAA peers as well as external students.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12)**

Votre enfant souhaite participer à un enrichissement sportif qui lui permet de découvrir une grande variété de sports ? Mme Chloé Leguem, notre professeure d'éducation physique et sportive dévouée, animera cette classe sportive amusante et diversifiée en français. Elle encadrera nos élèves dans divers jeux collectifs et sports tels que le handball, le football, le touch rugby, le badminton, le pickleball, le basketball, et bien d'autres. Les élèves pourront s'affronter et s'entraîner ensemble après l'école, avec leurs camarades de la FAA ainsi que des élèves externes.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12)**

TUESDAY- MARDI

MOST POPULAR

SCIENCE EXPERIMENTS

**With Togetherhood
TUESDAY**

**3:30 to 4:30pm
PK3 to
Kindergarten**

12 classes

Dates:

**Sept 16, 23, 30
Oct 7, 14, 28
Nov 4, 18, 25
Dec 2, 9, 16**

Cost: \$460



SCIENCE EXPERIMENTS

Turn science into fun! Children will create experiments to enhance their science knowledge, in a collaborative and engaging setting. If your child loves science, this is the class for them! Through hands-on activities and manipulations, children will learn basic scientific principles and develop a love for discovery while making hypotheses, experiments, and drawing their scientific conclusions. Science has never been so much fun!

A minimum of 7 children is necessary to open the class. (Max 12 children)

Les élèves créeront leurs propres expériences et développeront leurs connaissances des matières scientifiques dans un environnement de travail collaboratif et amusant. Si votre enfant aime les sciences, cette classe est le meilleur choix! Grâce à des manipulations, les enfants apprendront des principes scientifiques de base et développeront leur passion pour la découverte en faisant des hypothèses et en tirant leurs propres conclusions scientifiques. Les sciences n'ont jamais été aussi amusantes!

Un minimum de 7 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 15)

TUESDAY- MARDI

MOST POPULAR

TENNIS

**With Tennis Approach
TUESDAY**

**3:30 to 4:30pm
Kindergarten
& 1st Grade**

**4:30 to 5:30pm
2nd to 5th Grade**

12classes

Dates:

Sept 16, 23, 30

Oct 7, 14, 28

Nov 4, 18, 25

Dec 2, 9, 16

Cost: \$490



Your child will play games involving basic tennis skills and learning to rally. Our coaches believe in starting kids early with proper movement drills and games as well as teaching them correct stroke technique. They will develop the confidence and ability to learn tennis faster, while having fun. Rackets and balls provided.

A minimum of 7 children is necessary to open the class. (Max 12 children)

Les enfants apprendront les bases du tennis grâce à des jeux adaptés. Nos coaches croient en l'importance d'apprendre dès le plus jeune âge les placements et mouvements corrects ainsi que les techniques de frappes. Ils s'amuseront tout en développant la confiance en soi et les compétences nécessaires au jeu de tennis. Raquettes et balles fournies.

Un minimum de 7 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 12 enfants)

TUESDAY- MARDI

MANDARIN

**With Brighter Bee
TUESDAY**

**3:30 to 4:30pm
PreK-3 to
Kindergarten
4:30 to 5:30pm
1st to 5th**

12 classes

Dates:

**Sept 16, 23, 30
Oct 7, 14, 28
Nov 4, 18, 25
Dec 2, 9, 16**

Cost: \$440



Our Mandarin program provides students with an immersive language learning environment where they will focus on the development of speaking and listening skills. We offer a theme-based program that incorporates language games, stories, songs, content-based activities such as science experiments, and seasonal and cultural topics related to students' daily lives. Through these engaging and meaningful activities, students will be able to understand and speak.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 10)**

Notre nouveau programme de mandarin offre à nos élèves une immersion dans la langue où ils pourront développer des compétences orales et de compréhension. Chaque cours propose un thème différent avec des jeux de langue, des histoires et des chansons spécifiques. Une série d'activités ludiques et enthousiasmantes (science, saison, culture, vie quotidienne) sont proposées pour encourager les élèves à comprendre et parler.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 10)**

TUESDAY- MARDI

3D-ART

With Anne-Sophie Goblet

TUESDAY

3:30 to 4:30

1st to 5th

12 classes

Dates:

Sept 16, 23, 30

Oct 7, 14, 28

Nov 4, 18, 25

Dec 2, 9, 16

Cost: \$440



3D-ART

During this workshop, students will learn the techniques of clay modeling through projects such as pots and daily items as well as shapes inspired by nature like animals and human. Anne-Sophie is a French Artist living in New Jersey and has been focusing on clay work and pottery for 5 years. She has at heart to transmit her knowledge from clay work to children while using their creativity in a playful setting.

A minimum of 5 children is necessary to open the class. (Max 10)

Au cours de cet atelier, les enfants apprendront les techniques de base du modelage autour de petits projets allant de la création de petits pots et d'objets du quotidien jusqu'au modelage de formes inspirées de la nature, des animaux et de la figure humaine. Anne-Sophie est une artiste visuelle basée dans le New Jersey, et travaille avec l'argile depuis 5 ans, à la fois avec le modelage et le tour de potier. Elle a à cœur de transmettre le vaste champ créatif et ludique qu'ouvre l'argile.

Un minimum de 5 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 8)

KNITTING

**With Brooknit
TUESDAY**

**4:30 to 5:30pm
1st to 5th**

12 classes

Dates:

**Sept 16, 23, 30
Oct 7, 14, 28
Nov 4, 18, 25
Dec 2, 9, 16**

Cost: \$460



KNITTING

This class is designed for beginners and children who know how to knit. They will learn how to read simple patterns, work with texture, and knit a full-piece project (to be defined) for the trimester (scarf, cowl, beanie...), and gain independence working on their project. The class is taught in French and English by Julie Lagauzere, a professional knitter and one of our FAA parents.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 8 children)**

Ce cours est conçu pour les débutants et les enfants qui savent déjà tricoter. Ils apprendront à lire des patrons simples, à travailler avec des textures et à réaliser un projet complet (à définir) pour le trimestre (écharpe, snood, bonnet, etc.), tout en gagnant en autonomie dans la réalisation de leur projet. Le cours est dispensé en français et en anglais par Julie Lagauzere, tricoteuse professionnelle et parent d'élève à la FAA.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 8 enfants)**

TUESDAY- MARDI

MOST POPULAR

ACTING & COMEDY

**With Togetherhood
TUESDAY**

**4:30 to 5:30pm
3rd to 5th Grade**

12 classes

Dates:

Sept 16, 23, 30

Oct 7, 14, 28

Nov 4, 18, 25

Dec 2, 9, 16

Cost: \$460



This Acting workshop will allow your child to express their creativity. Theater is also an excellent mean to work on language skills such as fluency, reading as well as taking in new and complex emotions and understanding the world while playing to be someone else. Speech, memorization, improvisation, theater lexicon, monolog, poems will be included in this program exclusively taught by Togetherhood.

A minimum of 6 children is necessary to open the class. (Max 12)

Cet atelier de théâtre permettra à votre enfant d'exprimer sa créativité. Le théâtre est également un excellent moyen de travailler ses compétences linguistiques telles que la fluidité, la lecture, ainsi que d'assimiler des émotions nouvelles et complexes et de comprendre le monde tout en jouant le rôle d'une autre personne. L'élocution, la mémorisation, l'improvisation, le lexique théâtral, les monologues et les poèmes feront partie de ce programme exclusivement enseigné par Togetherhood.

Un minimum de 6 enfants est nécessaire pour ouvrir la classe. (Maximum 12)

MOST POPULAR

VOLLEYBALL

**With Julia
Wednesday**

**3:30 to 4:30pm
2nd and Up**

12 classes

Dates:

**Sept 17, 24
Oct 1, 8, 15, 29
Nov 5, 12, 19
Dec 3, 10, 17**

Cost: \$460



VOLLEYBALL

Bump! Set! Pass!

In this class lead by Julia, one of our FAA teachers, students will build the introductory skills of volleyball through skill-specific lead-up activities and games. Passing, serving, and the beginning stages of tracking/anticipating where the ball will travel are some of the skills introduced.

A minimum of 8 children is necessary to open the class. (Max 18 children)

Service! Manchette! Passe!

Dans ce cours dirigé par Julia, l'une de nos enseignantes de la FAA, les élèves développeront leurs compétences de base en volleyball à travers des activités et des jeux spécifiques. Des compétences telles que la passe, le service et les premières étapes de la surveillance et de l'anticipation de la trajectoire du ballon seront introduites.

Un minimum de 8 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Maximum 18 enfants)

MOST POPULAR

LITTLE ASTRONOMERS

**With Melanie
Wednesday**

**3:30 to 4:30pm
1st to 3rd**

Dates:

**Sept 17, 24
Oct 1, 8, 15, 29
Nov 5, 12, 19
Dec 3, 10, 17**

Cost: \$460



**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12 children)**

Students explore the universe through fun and creative activities: solar system models, moon phases, constellations, rockets, and mythological stories. Second grade teacher Ms. Melanie brings her passion for astronomy, leaving students curious and eager to discover the great wonders and mysteries of the universe.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12 enfants)**

Les élèves explorent l'univers à travers des activités ludiques et créatives : maquettes du système solaire, phases de la Lune, constellations, fusées et récits mythologiques. Mme Mélanie, enseignante en CE1, partage sa passion pour l'astronomie et éveille la curiosité des élèves, les incitant à découvrir les merveilles et mystères de l'univers.

MOST POPULAR

COOKING

**With Audrey
Wednesday**

**3:30 to 4:30pm
PreK-3 & PreK-4**

**4:30-5:30pm
Kindergarten to 5th
12 classes**

Dates:

**Sept 17, 24
Oct 1, 8, 15, 29
Nov 5, 12, 19
Dec 3, 10, 17**

Cost: \$460



COOKING

Ms. Audrey Joffre, one of our 3rd Grade teachers is all about balanced eating habits, working with various recipes and preparing dishes from scratch! She will work with your child to measure, grate, season, chop and more! Every child will get to taste their creation at the end of each class and go home in December with their very own recipe book! Recipes are catered to each season and are never repeated. **Allergies** and food restriction will be honored.

A minimum of 6 children is necessary to open the class. (Max 10 children-PK; Max 12 children-K to 5th)

Madame Audrey Joffre, l'une de nos enseignantes de CE2, est passionnée par les habitudes alimentaires équilibrées, travaillant avec diverses recettes et préparant des plats à partir de zéro ! Elle travaillera avec votre enfant pour mesurer, râper, assaisonner, couper et bien plus encore ! Chaque enfant pourra goûter sa création à la fin de chaque cours et rentrera en décembre avec son propre livre de recettes ! Les recettes sont adaptées à chaque saison et ne sont jamais répétées. Les allergies et les restrictions alimentaires seront respectées

(Maximum 10 enfants en maternelle ; maximum 12 enfants du CP au CM2)

MOST POPULAR

Pickle Ball

**With Lucile
Wednesday**

**4:30 to 5:30pm
3rd to 5th**

12 classes

Dates:

Sept 17, 24

Oct 1, 8, 15, 29

Nov 5, 12, 19

Dec 3, 10, 17

Cost: \$460



Pickleball with Ms. Lucile Baey is a highlight for many students at FAA. Ms. Baey brings her energy, patience, and creativity to the court. She introduces students to the basics of the game—paddles, balls, and court positioning—through fun, age-appropriate drills. Her focus on teamwork, coordination, and sportsmanship helps students build confidence and stay active. With Ms. Baey leading the way, pickleball becomes more than a sport—it's a joyful learning experience.

A minimum of 6 children is necessary to open the class. (Max 12 children)

Le pickleball avec Mme Lucile Baey est un moment fort pour de nombreux élèves de la FAA. Mme Baey apporte son énergie, sa patience et sa créativité sur le terrain. Elle initie les élèves aux bases du jeu – les raquettes, les balles et le placement sur le terrain – à travers des exercices ludiques et adaptés à leur âge. En mettant l'accent sur le travail d'équipe, la coordination et le fair-play, elle aide les élèves à gagner en confiance et à rester actifs. Sous la direction de Mme Baey, le pickleball devient bien plus qu'un sport : c'est une expérience d'apprentissage joyeuse.

Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 12 enfants)

MOST POPULAR

STOP MOTION ANIMATION

With Melanie
Wednesday

4:30 to 5:30pm

Dates:

Sept 17, 24

Oct 1, 8, 15, 29

Nov 5, 12, 19

Dec 3, 10, 17

12 classes

Cost: \$460



Lights, camera, action! The students imagine a mini storyline, build their sets, and animate their characters frame by frame to create their own short film. This class is a fun and creative way to explore storytelling, teamwork, and technology. Led by Ms. Melanie, FAA's 2nd grade French teacher, students are encouraged to bring their ideas to life and discover the magic of stop-motion animation.

A minimum of 6 children is necessary to open the class. (Max 12 children)

Les élèves imaginent un mini-scénario, fabriquent leurs décors et animent leurs personnages image par image pour créer leur propre court-métrage. Cet atelier est une façon ludique et créative d'explorer le récit, le travail d'équipe et l'expression visuelle. Avec le soutien de Mme Mélanie, enseignante de CE1 à la FAA, les élèves gagnent en confiance en donnant vie à leurs idées et en découvrant la magie de l'animation en stop-motion.

Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 12 enfants)

Japan Express:

Art, Calligraphy, and
Culture

**With Alice
WEDNESDAY**

**4:30 to 5:30pm
3rd to 5th**

12 classes

Dates:

Sept 17, 24

Oct 1, 8, 15, 29

Nov 5, 12, 19

Dec 3, 10, 17

Cost: \$460



Open to 3rd–5th graders, this enrichment class introduces students to the beauty of Japanese culture through calligraphy, origami, fan painting, and basic Japanese vocabulary. Each session blends hands-on art with playful language learning, sparking curiosity and cultural appreciation in a relaxed, creative environment. The class is led by Alice Delore, the FAA's social media manager who brings a wealth of experience from her time living in Japan as an art student, where she immersed herself in the country's language, art, and traditions.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 8)**

Ouvert aux élèves de CE2 à CM2, cet atelier propose une initiation à la richesse de la culture japonaise à travers la calligraphie, l'origami, la peinture sur éventail et l'apprentissage de mots japonais de base. Chaque séance mêle activités artistiques et découverte ludique de la langue, éveillant la curiosité et le respect des cultures dans un cadre détendu et créatif. Le cours est animé par Alice Delore, responsable des réseaux sociaux à la FAA, qui apporte une riche expérience acquise lors de ses études d'art au Japon, où elle s'est immergée dans la langue, l'art et les traditions du pays.

Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 8)



THURSDAY- JEUDI

CHEERLEADING

With Chloé
Thursday

3:30 to 4:30pm
3rd to 5th

12 classes

Dates:

Sept 18, 25
Oct 2, 9, 16, 30
Nov 6, 13, 20
Dec 4, 11, 18

Cost: \$460



Get ready to jump, cheer, and show your FAA school spirit in Ms. Chloe's after-school cheerleading class! This dynamic program is perfect for students looking to develop coordination, teamwork, and confidence while mastering fun routines that celebrate the vibrant energy of our school community. Open to all skill levels, this class is led by the enthusiastic and talented Ms. Chloe, who will inspire students to bring their energy and pride to every session. Go FAA!

A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12)

Préparez-vous à sauter, encourager et montrer votre esprit d'équipe FAA dans le cours de cheerleading après l'école de Mme Chloe ! Ce programme dynamique est parfait pour les élèves qui souhaitent développer leur coordination, leur esprit d'équipe et leur confiance en eux tout en apprenant des routines amusantes qui célèbrent l'énergie vibrante de notre communauté scolaire. Ouvert à tous les niveaux, ce cours est dirigé par la talentueuse et enthousiaste Mme Chloe, qui inspirera les élèves à apporter leur énergie et leur fierté à chaque séance. Allez FAA !

Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12)

Jewelry Making

With Julia
THURSDAY

3:30 to 4:30pm
Kindergarten
to 1st

4:30 to 5:30pm
2nd to 5th

12 classes

Dates:

Sept 18, 25
Oct 2, 9, 16, 30
Nov 6, 13, 20
Dec 4, 11, 18

Cost: \$460



Join our "Intro to Jewelry Making" class, led by FAA teacher, Miss Julia. This immersive class offers children a creative outlet to explore a new art form all while working on fine motor skills and building self-confidence in the process. Young learners will have fun creating a small collection of wearable and/or sculptural pieces, learning basic techniques in a playful environment. Julia's engaging and hands-on approach ensures that every child will enjoy the process of making their own unique jewelry.

A minimum of 6 children is necessary to open the class. (Max 10)

Rejoignez notre cours "Initiation à la création de bijoux", Julia, enseignante de la FAA. Ce cours immersif offre aux enfants un moyen créatif d'explorer une nouvelle forme d'art tout en travaillant sur leurs compétences motrices fines et en développant leur confiance en soi. Les jeunes apprenants s'amuseront à créer une petite collection de pièces portables et/ou sculpturales, en apprenant des techniques de base dans un environnement ludique. L'approche engageante et pratique de Julia garantit que chaque enfant appréciera le processus de création de ses propres bijoux uniques.

Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 10)

THURSDAY- JEUDI

MOST POPULAR

BASKETBALL

**With Florent
THURSDAY**

**3:30 to 4:30pm
3rd to 5th Grade**

12 classes

Dates:

**Sept 18, 25
Oct 2, 9, 16, 30
Nov 6, 13, 20
Dec 4, 11, 18**

Cost: \$460



This new class will help our students learn the basics of basketball and increase their techniques. They will also practice building muscles and strength. The children will learn to pass, dribble, layup, jump shot, slam dunk and most importantly to play together as a team. Mr. Florent, our 5th gym teacher will teach this class and share with our students her passion and experience coaching school teams.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12 children)**

Ce cours de sport guidera nos élèves dans l'apprentissage des rudiments du basketball et perfectionneront leur techniques. Nos élèves s'entraînent pour augmenter leur masse musculaire et leur force physique. Les enfants apprendront à manipuler le ballon, passer, dribbler et surtout à jouer ensemble en équipe, Monsieur Florent notre professeur de sport en 5^e année, enseignera cette classe et partagera avec nos élèves sa passion et son expérience dans l'entraînement des équipes scolaires.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12)**

THURSDAY- JEUDI

MOST POPULAR

MASTERS OF PAINTING:

Explore the World
Through Famous
Paintings

With Vanessa

Thursday

3:30 to 4:30pm

PK3 to K

12 classes

Dates:

Sept 18, 25

Oct 2, 9, 16, 30

Nov 6, 13, 20

Dec 4, 11, 18

Cost: \$460



MASTERS OF PAINTING

Ms. Vanessa, one of our PK4 teachers, will take students on a colorful journey around the world by recreating famous masterpieces from celebrated artists from different time periods and cultures. Students will be introduced to the joy of painting while fostering creativity, fine motor skills, and a love for global art.

A minimum of 6 children is necessary to open the class. (Max 10)

Mme Vanessa, l'une de nos enseignantes de PK4, emmènera les élèves dans un voyage coloré autour du monde en recréant des œuvres célèbres d'artistes renommés issus de différentes époques et cultures. Les enfants découvriront la joie de la peinture tout en développant leur créativité, leur motricité fine et leur amour pour l'art du monde entier.

Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 10)

THURSDAY- JEUDI

MOST POPULAR

Les Avenjoureux: Board Games, Strategy, Critical Thinking

With Anne-Laure
Thursday

4:30 to 5:30pm
1st to 5th

12 classes

Dates:

Sept 18, 25
Oct 2, 9, 16, 30
Nov 6, 13, 20
Dec 4, 11, 18

Cost: \$460



An exciting enrichment program with Anne-Laure! In this program, students will learn how to play and master various strategy games. Anne-Laure is a skilled strategist, passionate about teaching children how to think critically and strategically. She will guide students through different games, teaching them about different strategies and tactics along the way.

A minimum of 6 children is necessary to open the class. (Max 10)

Un programme d'enrichissement passionnant avec Anne-Laure! Dans ce programme, les élèves apprendront à jouer et à maîtriser différents jeux de stratégie. Anne-Laure est une stratège chevronnée passionnée par l'enseignement aux enfants de la pensée critique et stratégique. Elle guidera les élèves à travers différents jeux, leur enseignant différentes stratégies et tactiques en cours de route.

Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe. (Max 10)

FRIDAY- VENDREDI



SOCCER

with Global Soccer Academy

Friday

3:30 to 4:30pm

PK

12 classes

Dates:

Sept 19, 26

Oct 3, 10, 17, 31

Nov 7, 14, 21

Dec 5, 12, 19

Cost: \$445



[Click Here to Learn
About the Coaches](#)



While many Soccer programs allow the children to run freely, our new structured Soccer Skills program teaches children crucial skills in a comfortable, safe, and effective learning environment. We find that our students focus and learn better through this Soccer Skills program. Children learn and refine the fundamentals of Soccer—dribbling, passing, trapping, shooting and more.

**A minimum of 8 children is necessary to open the class.
(Max 14)**

Alors que de nombreux programmes de football laissent les enfants courir à leur guise, notre tout nouveau programme de foot enseigne à nos élèves les bases du foot de manière structurée et efficace dans un environnement confortable et sécurisé. Il est clair que nos élèves apprennent les rudiments du foot plus rapidement grâce à cette nouvelle approche notamment attraper le ballon, le dribble, la passe et le tir au but

**Un minimum de 8 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 14)**

FRIDAY- VENDREDI

DIGITAL ENTREPRENEURSHIP

with Togetherhood
FRIDAY

3:30 to 4:30pm
3rd to 5th

9 classes

Dates:

Sept 19, 26

Oct 3, 10, 17, 31

Nov 7, 14, 21

Dec 5, 12, 19

Cost: \$470



Good ideas need structure to change the world. Digital Entrepreneurship teaches students the foundations of business building and gives them the space to bring their ideas to life. Students will spend 10 sessions coming up with a business concept, intentionally planning it out, and creating a brand to share it with the world. From blogs to websites and motion graphics, students will learn about practical business building, and be empowered to bring their entrepreneurial dreams to life.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12 children)**

Les bonnes idées ont besoin de structure pour changer le monde. Digital Entrepreneurs enseigne aux élèves les bases de la création d'entreprise et leur donne l'espace pour concrétiser leurs idées. Pendant 10 semaines, les élèves élaboreront un concept d'entreprise, le planifieront de manière intentionnelle et créeront une marque pour le partager avec le monde. Des blogs aux sites web et aux graphismes animés, les élèves apprendront les aspects pratiques de la création d'entreprise et seront encouragés à réaliser leurs rêves entrepreneuriaux.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12 enfants)**

FRIDAY- VENDREDI

Martial Arts
with Togetherhood

FRIDAY

3:30 to 4:30pm
PK3-PK4

12 classes

Dates:

Sept 19, 26
Oct 3, 10, 17, 31
Nov 7, 14, 21
Dec 5, 12, 19

Cost: \$460



Martial Arts is a fun way for both boys and girls to achieve fitness and focus. Some parents may think it also promotes violence, but according to experts that's a myth. Martial arts actually helps teach self-discipline and socialization skills. A typical class begins and ends with a bow to the teacher. After a warm-up, students practice the particular skills of the art, which may include kicks, thrusts and blocks. Each skill requires concentration and strict attention.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 12 children)**

Les arts martiaux sont un moyen ludique pour les enfants de développer forme physique et concentration. Contrairement à l'idée reçue, ils ne favorisent pas la violence mais enseignent l'autodiscipline et la socialisation. Un cours typique débute et finit par un salut au maître. Après l'échauffement, les élèves s'exercent sur des techniques spécifiques comme les coups de pied et les blocages, nécessitant concentration et attention.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 12 enfants)**

FRIDAY- VENDREDI

MOST POPULAR

Running Club
with [Tri-State Run Club](#)

FRIDAY

4:30 to 5:30pm
1st to 5th

12 classes

Dates:

Sept 19, 26
Oct 3, 10, 17, 31
Nov 7, 14, 21
Dec 5, 12, 19

Cost: 460



This enrichment program is designed to ignite a love for running and speed while helping kids build essential SAQ (Speed, Agility, Quickness) skills in a fun and engaging way. Through innovative activities such as reaction-based games, agility circuits, and friendly competitions, children will enjoy a progressive approach to improving their speed, coordination, and endurance.

**A minimum of 6 children is necessary to open the class.
(Max 14 children)**

Ce programme d'enrichissement est conçu pour éveiller une passion pour la course et la vitesse tout en aidant les enfants à développer des compétences essentielles en SAQ (Vitesse, Agilité, Rapidité) de manière ludique et engageante. Grâce à des activités innovantes telles que des jeux basés sur les réactions, des circuits d'agilité et des compétitions amicales, les enfants bénéficieront d'une approche progressive pour améliorer leur vitesse, leur coordination et leur endurance.

**Un minimum de 6 enfants est requis pour ouvrir la classe.
(Max 14 enfants)**